
               
 

 

 

 

 

 

 

dne, 11.02.2014 v mali sejni sobi občine Tolmin 

 

Prisotni: Jože Dakskobler GZT, Aleš Poljak GZT, Dejan Murovec PGD Ponikve, Nejc 

Panjtar PGD Podbrdo, Niko Mihelčič PGD Dolenja Trebuša, Blaž Mervič PGD Most na Soči, 

David Goričan PGD Kneža, Jure Rejec PGD Tolmin, Andrej Jurkovič PGD Rut - Grant 

Odsoten: Igor Mrak PGD Grahovo ob Bači (službeno odsoten) 

Seja poveljstva GZ Tolmin je bila sklicana takoj po končani intervenciji, zato ni bilo poslano 

pismeno vabilo temveč samo po emajl pošti z eno samo točko dnevnega reda in sicer: 

                

                ANALIZA INTERVENCIJE – ŽLED / GZ TOLMIN 

 
Poveljnik GZ Tolmin in štaba CZ občine Tolmin Jožef Dakskobler: na samem začetku 

opraviči župana Uroša Brežana, prenese poveljnikom njegovo pohvalo in zahvalo za 

opravljeno delo, ki so ga gasilci opravili v času opravljanja intervencijskih del na področju 

občine Tolmin točneje na Šentviški Planoti na območju Kanalskega Loma in okoliških 

zaselkov in vasi, Tolminskih Rutov, Tolminskih Raven, Sel nad Podmelcem, Gorenje 

Trebuše, Čadrga, Ruta in zgornjega dela Baške Grape, Lonik in Podbrdo z okolico.Poveljnik 

na kratko povzame dogajanje od sobote 1.02.2014,ko je dobil prvi klic s Planote do nedelje,  

8.02.2014 ko se je zadeva zaključila z usadom v Klontah na odseku državne ceste med 

Koritnico in Hudajužno. Prav za konec pa je krajane Stržišč presenetil snežni plaz s Črne 

Prsti, ki se je pripeljal prav do vasi čez cesto. K sreči na običajnem park placu ni bilo vozil in 

je plaz povzročil samo nekaj strahu in škode v gozdu in seveda dva dni dela za odprtje ceste.  

Ogromno je bilo opravljenega dela in kot sam ocenjuje dobrega in vzklajenega dela, kar pri 

intervenciji s takimi razsežnostmi igra še kako veliko vlogo. Pravi ljudje na pravih mestih, 

dobra medsebojna komunikacija in malo sreče so garant za dobro opravljeno delo. Seveda tu 

igra velik pomen tudi dobra oprema, vozila in suport s stroji, ki pomagajo pri čiščenju cest in 

ostalih situacij. Velika pomena je tudi podpora lokalne skupnosti, občinskih služb in drugih, 

ki so sodelovali v intervenciji. V veliko čast mi je, da sem lahko sodeloval pri tako obsežni 

intervenciji in da imamo na poveljniških mestih sposobne in požrtvovalne ljudi, ki so 

sposobni spoprijeti z vsako tako ali podobno nastalo situacijo. Hvala vsem, ki ste sodelovali 

in pomagali razmere v kratkem času postaviti v dokaj normalno stanje. Poveljnik GZ Tolmin 

prosi vse, ki poročila o delu še niso sestavili, da storijo čim prej zaradi lažje sestave poročila v 

celoti, ki bo predstavljeno na občinskem štabu CZ v Tolminu. 

 

Aleš Poljak predsednik GZ Tolmin je tudi sam sodeloval na intervenciji več dni tako kot 

poveljnik izreče pohvalo vsem poveljnikom in seveda vsem, ki na intervenciji sodelovali. 

Sam je opazil več dobrih stvari tako, kot vsi ostali, ki so intervencijo vodili. Res je bil dober 

občutek pomagati ljudem, odpirati ceste in poti in doživeti občutek, da delaš dobro v korist 

vseh. Opozoril pa je tudi na napake, predvsem na veliko vnemo gasilcev, ki ob preveliki 

vnemi lahko pripelje do nesreče ali nezgode. Pohvalil je tudi dobro organiziranost štaba v 

Tolminu in na Ponikvah. Ko teče komunikacija je vse lažje in vodja intervencije lahko 

koordinira in vodi delo veliko boljše predvsem pa sigurnejše. 

 

 



Dejan Murovec PGD Ponikve – Planota, vodja intervencije: na kratko povzame svoje videnje, 

kako se je intervencija začela in kako je potekalo. Prvi problem – izpad signala za GSM. Po 

hišah smo lovili signal in se dogovorili, kako in kaj. Poškodb ni bilo, razen nekaj prask in 

odrgnin. V začetku smo naredili – lahko rečem nekaj po domače – neumnosti. 

Po postavitvi komandnega mesta so se zadeve bistveno izboljšale in smo z večjo sigurnostjo 

nadaljevali. Dobro sem sodeloval z ekipo na Šetviški Gori in poveljnikom CZ ter vsem 

drugim, ki so pomagali in sodelovali na Planoti. Pohvala domačinom in prebivalcem Planote.  

Dilema, posredovati ali ne v prvem momentu obstaja vedno, pa vendar moraš tudi malo 

tvegati. Težko je določiti mejo varnosti. Vloga vodje je, da koordinira in usklajuje delo, 

gasilci reševalci pa morajo ukaze tudi ubogajo. Težko je z ljudmi, ki niso gasilci in niso 

navajeni na red, ki v naši organizaciji je. Potrebno bi bilo še posodobiti sistem zvez nekaj 

tečajev za varno delo z motorno žago.   

 

Andrej Jurkovič PGD Rut – Grant: začelo se je v nedeljo, ko je žled polomil drevje na lokaciji 

Rut – Grant. Gasilci smo drevje razžagali in cesto očistili. To smo na tej lokaciji storili kar 

trikrat. Sneg in žled je poškodoval tudi staro lipo.V nadaljevanju smo Odstranjevali veje, ki so 

ogrožale stavbe. Problem novozapadli sneg. Izpad elektrike, dve ekipi – ena v Rutu in ena v 

Grantu. Pomoč Elektro Primorske, odstranitev drevesa z linije. Krajanom smo vozili naš 

agregat, ki smo ga priklapljali in tako pomagali ljudem, da se ni napravila večja škoda. 

(poročilo v prilogi) 

 

Nejc Panjtar PGD Podbrdo: Priprava avta in ekipe za pomoč na Planoto. Pomoč za Planoto ni 

bila potrebna. Odpeljali Agregat v trgovino v Podbrdo. Pomoč pri prometni nesreči, pomagali 

pri padcu smreke na avto. Dobro sodelovanje s policijo in PGD Tolmin. Pomoč Elektro 

Primorske, čiščenje trase v vasi Porezen. Pomoč krajanki v Podporeznu, čiščenje snega s hiše. 

 

Niko Mihelčič PGD Dolenja Trebuša: Ekipa na terenu delalo vzklajeno in brez posebnosti. V 

Gorenji Trebuši se sami krajani niso tako vestno, kot na Planoti udeleževali in pomagali pri 

delih. Gasilci smo v tej ujmi na Trebuškem odigrali pomembno nalogo. Dobro smo sodelovali 

z CZ in občino Tolmin. Nekaj pripomb ima na koncesjonarja, ki pluži ceste na njihovem 

področju. (poročilo v prilogi) 

 

Blaž Mervič PGD Most na Soči: Največ pomoči nudili KS Lom. Pomagali pri žaganju in 

odstranjevanju drevja s cest. Prevoz agregatov in goriva do posameznih hiš. Ko se ni dalo več 

voziti, smo agregat nosili naprej do uporabnikov. Občutek, da tisti, ki pluži, nas ni pustil 

naprej, ker bi prehitro odprli in njemu odvzeli posel in nekaj ur dela. Glede lokacije 

agregatov, če kdo drug pelje, bi bilo prav, da se to pove v matično društvo. Dobro sodelovali s 

KS Lom in ostalimi službami, ki so delovale na njihovem področju. (poročilo v prilogi) 

 

David Goričan PGD Kneža: Pove, da njihovem področju niso bili prizadeti so pa pomagali 

PGD Ponikve pri vseh opravilih za katere so bili pozvani. Čistili so cesto Klavže – Logaršče – 

Ponikve, pomagali pri prevozih s terenskim vozilom in pomagali pri raznih drugih prevozih 

agregatov in še kaj. Sam kot poveljnik PGD velikih nepravilnosti nisem zaznal. Sodelovanje 

je potekalo odlično. (poročilo v prilogi) 

Jure Rejec PGD Tolmin: Na našem območju nismo mogli posredovati, ker so na cestah v 

Čadrg in Tolminske Ravne dela opravile profesjonalne ekipe s stroji in profesjonalnimi 

sekači. Smo pa sodelovali na Planoti, kjer smo dovažali gorivo, agregate, prehrano in seveda 

sodelovali tudi pri čiščenju poti. V nedeljo pa smo pomagali na Planoti očistiti mlekarnco z 

TV2D, ki se je zopet izkazal, kot zelo dobro in uporabno vozilo. Potrebno pa bi bilo Nabaviti 

manjši kamion z dvigalom za prevoz priključkov, ki jih imamo za delo z dvigalom. Vozilo bi 



lahko uporabljali tudi za druge prevoze v primeru nesreč. Sodelovanje z vsemi je bilo odlično 

motil nas je odnos zaposlenih v servisu.(poročilo v prilogi) 

PGD Grahovo ob Bači so na svojem področju odpirali cesto Grahovo – spodnje Bukovo in 

bili v pripravljenosti za pomoč, ki bi jo bilo treba nuditi kje drugje. V nedeljo 9.02.2014 pa so 

nudili pomoč CP Nova Gorica pri usadu na cesti me Koritnico in Hudajužno. 

Ugotovitve članov štaba operative GZ Tolmin:                                                                                 

Glede nabave vozila za prevoz delavnih priklučkov za PGD Tolmin Aleš pove, da je potrebno 

o tem razmišljat in iskat rešitve na vse možne načine. 

Pokritje občine z radio signalom v letu 2014 

Nabava 3 agregatov za potrebe v primeru nesreče 

Vzpostavitev logističnega centra za potrebe v primeru tako velikih nesreč. 

Glede prehrane za gasilce na terenu bi bilo bolj priporočljiva topla malica. 

Kot poveljnik GZ Tolmin in OŠCZ Tolmin lahko ugotovim, da so vsa PGD v GZ Tolmin 

svoje naloge opravile, več kot zadovoljivo in se vam v svojem in v imenu vseh, ki so našo 

pomoč potrebovali iskreno zahvaljujem. Kot že mnogokrat do sedaj smo tudi tokrat dokazali, 

da smo nepogrešljiv člen zaščite in reševanja in vredni zaupanja ljudi v naši državi. 

 

V službi ljudstva – na pomoč! 

 

 

                                                                                    Poveljnik GZ Tolmin                                                                                 

                                                                               Jožef Dakskobler VGČ II.st 


